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Budapest Főváros IX. Kerület 
Ferencváros Önkormányzata 
József Attila Városrészi Önkormányzat 
 

Jegyzőkönyv 
készült a József Attila Városrészi Önkormányzat 2023. május 16-án 

9:00 órakor tartott rendes üléséről 
 
Ülés helye:      József Attila-lakótelepi Közösségi Ház 

     IX. Toronyház u. 3/b 
 
Jelen vannak: Hidasi Gyula elnök, 
 Csóti Zsombor, 
 Jancsó Andrea (igazoltan távol), 
 Szabó Gyula, 
 Varga József,   

 Füzes Gábor Iván, 
 Sajó Ákos (igazoltan távol) tagok. 

 
Hivatal részéről: Reiner Roland alpolgármester, Baloghné dr. Nagy Edit címzetes főjegyző, Romhányi Ildikó 
irodavezető, Szili Adrián irodavezető, Rimovszki Tamás irodavezető, Nehéz Jenő informatikus, Rapay-Kósa Eszter 
jegyzőkönyvvezető. 
 
Meghívottak: Szoboszlai Balázs külsős bizottsági tag, Cséplő Dániel István. 
 
 
Hidasi Gyula: Tisztelettel köszöntök minden megjelentet. Megállapítom, hogy a Bizottság 5 fővel határozatképes, 
az ülést 9:02 órakor megnyitom. Napirend előtti hozzászólásra jelentkezik Szabó Gyula és Varga József. A 2. 
napirendi javaslathoz érkezett egy módosító javaslat, 113/3/2023. számmal. Kérem, hogy a költségvetés 
módosítását ezzel együtt tárgyaljuk majd. A napirenddel kapcsolatban egyéb kérdés, hozzászólás? 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a Bizottság a napirenddel kapcsolatban az alábbi határozatot hozta: 
 
RÖNK 23/2023. (V.16.) sz. 

Határozat 
Napirend: 
1./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2022. évi I-XII. havi gazdálkodásáról              

112/2023., 112/2-5/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 

(egyfordulóban) 
113/2023.,113/2-3/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
3./ Javaslat a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására (II. forduló) 
37/2/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Jancsó Andrea önkormányzati képviselő 

(4 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 5 bizottsági tag vett részt: 
 
Csóti Zsombor  Igen  
Füzes Gábor Iván Igen  
Hidasi Gyula  Igen  
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Varga József  Igen  
Szabó Gyula  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol  
Sajó Ákos  Távol  
 
 
NAPIREND ELŐTTI HOZZÁSZÓLÁSOK: 
 
Szabó Gyula: Szeretném megdicsérni Elnök Úr munkáját, amit a virágosztásnál végzett. Profi munka volt az egész, 
olyan szépen zajlott. Azt hittem, Elnök Úr meteorológus, mert minden időpontot eltalált. Már nagyon szép a kertem, 
el is ültettük a virágokat. Nagyon meg vagyok elégedve. 
 
Hidasi Gyula: Én továbbadom a dicséretet a Városüzemeltetési Iroda munkatársainak, akik hozzájárultak a 
lebonyolításhoz, illetve Alpolgármester Úrnak, aki biztosította ennek fedezetét. A Pénzügyi Iroda vezetőjének is 
köszönjük. 
 
Varga József: Az előző ülésünkön, április 26-án kértük, hogy legyen lakossági fórum 1 hónapon belül. Eltelt 
majdnem 2 hét, meg szeretném kérdezni, hogy mikorra lesz megszervezve a lakossági fórum? Az ülés után majd 
tisztázzuk, ami el lett írva, a felelős rosszul lett rögzítve. Legutóbb feltettem öt rövid kérdést, amik nem pénzügyi 
kérdések, hanem kisebb problémák. Ezekben sem történt semmi. Ilyen volt például, hogy a Szemafor közben a 
lakások előtt hagyták a 6 hónapja legallyazott zöldhulladékot. A Gyáli úti ötemeletes épület előtt fekszik a fűben 5 
db vaskorlát, betontalppal együtt 1 éve. Kértem, hogy ezeket távolítsák el. Megemlítettem még az okososzlopot, 
ahonnan hiányzik a tábla és teljesen szabálytalanul üzemel. Ezekben sem történt semmi, írásban sem kaptam 
választ.  
 
Hidasi Gyula: Kérem, hogy Irodavezető Úr ezeket rögzítse és próbáljon segíteni. 
 
 
NAPIRENDI PONTOK TÁRGYALÁSA: 
 
 
1./ Beszámoló Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2022. évi I-XII. havi 

gazdálkodásáról              
112/2023., 112/2-5/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Hidasi Gyula: Kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 112/2023. sz. előterjesztésről. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 
RÖNK 24/2023. (V.16.) sz. 

Határozat 
A Részönkormányzat elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 112/2023. sz. – „Beszámoló Budapest 
Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2022. évi I-XII. havi gazdálkodásáról” című – előterjesztést.  
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Hidasi Gyula elnök 

(4 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 5 bizottsági tag vett részt: 
 
 
Csóti Zsombor  Igen  
Füzes Gábor Iván Igen  
Hidasi Gyula  Igen  
Varga József  Igen  
Szabó Gyula  Tartózkodott  
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Jancsó Andrea  Távol  
Sajó Ákos  Távol  
 
 
2./ Budapest Főváros IX. kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása 

(egyfordulóban) 
113/2023.,113/2-3/2023. sz. előterjesztések 
Előterjesztő: Baranyi Krisztina polgármester 

 
Hidasi Gyula: Van egy kis hiányérzetem és tegnap este Alpolgármester Úrral beszéltünk is erről. Örömmel 
tapasztaltam, hogy a játszóterek felújításánál a Csengettyű utca 11. második üteme szerepel benne, az Egyetértés 
u. 1-3. közötti terület – ami már meg is van tervezve - szintén bekerült. Valamikor a fitneszparkot is szeretnénk 
megvalósítani az Üllői út 187. sz. alatt. Irodavezető Úrral megbeszéltük, hogy ez tervezés alatt van és ha sikerül, 
akkor a szeptemberi költségvetés módosításnál megpróbáljuk betenni. Az Ifjúmunkás utca második üteme viszont 
nem szerepel benne, ez szomorú. Lényegében ez is meg van tervezve, az első ütem el is készült, műszakilag is 
átvette az Iroda. A lakók megelégedéssel fogadták, hogy megvalósult ez a beruházás. Ezért várnánk a második 
ütemet is. Értem, hogy egyelőre anyagi nehézségek vannak, de a Részönkormányzat területét elég hátrányosan 
érinti ennek elmaradása. Valószínűleg így nem is tudom majd támogatni a költségvetés módosítását. Javaslatot 
tennék arra is, hogy előbb-utóbb készüljön ütemterv a többi út szőnyegezésére is. Gondolok itt a Tűzoltó utcára és 
a Külső-Mester utcára. Árva Péter Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi bizottsági Elnök Úrtól is 
hallottam, hogy a benti részen is vannak olyan útszakaszok, amik elég elfogadhatatlan állapotban vannak. Erre 
kellene valamilyen hosszú távú megvalósíthatósági terv, előterjesztés formájában. Ezek is felújításra szorulnának 
és ebben is előrébb kellene lépnünk. Ha erre születne egy javaslat, akkor ezen úttestek javítása is megtörténhetne. 
A megvásárolt kátyúzógép csak a kisebb lukak betömésére alkalmas, a 60-70 cm szélességű, mély kátyúk 
javítására már nem megfelelő. A képviselők és a Városüzemeltetési Iroda munkatársai kint voltunk a Nyúldombnál, 
volt egy helyszíni bejárás. Szeretném, ha elkezdődne egy tervezési szakasz, ahol nem megkerülhető a lakosság 
véleményének kikérése, az érintett épületek lakóinak megkérdezése. Olyan anyag kellene, amit az ott lakók is 
megismerhetnek, tárgyalhatnak róla. A Dési Huber u. 20. sz. előtt volt egy kamera, amit elvitt a Közterület-
felügyeleti Iroda, erről pedig nem tájékoztatta a Részönkormányzatot. Valószínűleg a városvezetés tudott róla, de 
így a terület kamerázottsága nulla lett. A Napfény u.-Dési Huber u. sarkára mindenképpen kellene tervezni egy 
kamerát a közeljövőben. 
 
Varga József: Az 5003-as sorban megjelent 10 millió Ft a parkolás kiépítésére, ezt köszönöm. Ellenben a 4121-
es sorban látszik 169 millió Ft, ami most már 246%-os teljesítés. Megalakult már az ideiglenes bizottság, fogunk 
dolgozni. Ebből a 169 millió Ft-ból pontosan mennyi a MÁV-telep csatorna tervezési költsége? 
 
Reiner Roland: A Nyúldomb tervezése része a tervezési sornak. Miután nagyságrendileg sem tudtuk belőni, hogy 
mennyi lesz a tervezés, ezért nem lett volna célszerű saját soron szerepeltetni, mert vagy nem lesz elég, vagy 
megmarad. Ezért használtuk azt az eszközt, hogy a tervezési sorra megy az összeg. Ugyanez a helyzet a MÁV-
teleppel is. Kb. 30 millió Ft-tal számolunk, de nyilvánvalóan ebben is a Bizottság munkáját várjuk. A pluszban 
rákerült összegből a következő módosításig minden olyan tervezési munkát el lehet indítani, amit a Képviselők 
kértek. A már említett Nyúldomb mellett a Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottságtól is érkezett 
utcafelújítással kapcsolatos tervezési kérés, ezt is innen fogjuk költeni. Ezekre mindre fedezetet nyújt a sor. Az 
útfelújításra valóban többet kellene költeni, de ez továbbra is egy feszített költségvetés. A prioritási sorrend 
alapvetően úgy nézett ki, hogy először a rehabilitációval összefüggő költségeket állítottuk be, ilyen volt a Balázs 
Béla u. 27. sz. alatti épület költsége, a következő két épület tervezésének költségei, és a még az idén indítható 
kiköltöztetések költségei. Ezt követően lettek a közterület-felújítási összegek beállítva, a Pöttyös utcánál betettünk 
egy 300 millió Ft-os tételt, így végre az a közterület is meg tud újulni. Az Ifjúmunkás utca fedezetére a szakirodától 
180 millió Ft-os összegre kaptunk javaslatot, ezt nem sikerült betennünk. Torzsa frakcióvezető úr jelezte, hogy 
keresnek erre forrást, és ha jelentkezik majd egy javaslattal, természetesen meg fogjuk vizsgálni. Hosszú távon ez 
nyilván elkerülhetetlen. Szó volt még a Tűzoltó utcáról és a Külső-Mester utcáról. Utóbbi valóban nagyon rossz 
állapotban van, és volt is már egy megrendelése a szakirodának. Időközben viszont a cég jelezte, hogy mégsem 
tudja elvégezni ezt a munkát. Az a forrás, ami az ő közbeszerzési szerződésében volt, ezáltal visszakerül a sorra, 
tehát van egy 80 millió Ft-tal megnövekedett keret. Ebből el fogjuk végezni ezt a beruházást. 
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Hidasi Gyula: Több kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 113/2023. és 113/3/2023. sz. 
előterjesztésekről. 
 

Több kérdés, hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

RÖNK 25/2023. (V.16.) sz. 
Határozat 

A Részönkormányzat az alábbi határozati javaslatot elutasítja: 
„A Részönkormányzat elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 113/2023. sz. – „Budapest Főváros IX. 
kerület Ferencváros Önkormányzatának 2023. évi költségvetés módosítása (egyfordulóban)”, valamint a 
113/3/2023. sz. – „Módosító indítvány a 113/2023. sz. előterjesztéshez” című – előterjesztéseket.” 

 (2 igen, 1 nem, 2 tartózkodás) 
A szavazásban 5 bizottsági tag vett részt: 
 

Füzes Gábor Iván Igen  
Varga József  Igen  
Hidasi Gyula  Nem  
Csóti Zsombor  Tartózkodott  
Szabó Gyula  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol  
Sajó Ákos  Távol  
 
 

3./ Javaslat a Budapest Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti 
és Működési Szabályzatáról szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására (II. forduló) 

37/2/2023. sz. előterjesztés 
Előterjesztő: Jancsó Andrea önkormányzati képviselő 

 

Varga József: Múltkor is elmondtam az ezzel kapcsolatos javaslatomat. A közmeghallgatást - teljesen jogosan – 
illene 15 nappal korábban közzétenni a közzétételi helyszíneken. Azt szeretném megtudni, hogy ez mit jelent. 
Konkrétan javasoltam, hogy a hirdetőtáblákat vegyük bele és ott is legyen megjelenítve. A helyi újság májusi száma 
már megjelent és 25-én lesz közmeghallgatás, amit itt is szerepeltetni kellene. Hirdetőtábla majdnem minden 
buszmegállóban van, legalábbis a MÁV-telepen és az Aszódi-telepen. A lakók innen tudnának információhoz jutni. 
Az előző közmeghallgatáson összesen 3 kérdés volt és furcsa, hogy egy 50.000 lakosú kerületben csak ennyi az 
érdeklődés. Választás előtt állunk, úgy érzem, hogy a választópolgárok véleményét, kérdését illene meghallgatni 
és időben tájékoztatást adni nekik. 
 

Hidasi Gyula: Több kérdés, hozzászólás nincs. Kérem, szavazzunk a 37/2/2023. sz. előterjesztésről. 
 

Több kérdés, hozzászólás nem volt, a Bizottság az alábbi határozatot hozta: 
 

RÖNK 26/2023. (V.16.) sz. 
Határozat 

A Részönkormányzat elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 37/2/2023. sz. – „Javaslat a Budapest 
Főváros IX. Kerület Ferencváros Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 28/2011. (X.11.) önkormányzati rendelet módosítására (II. forduló)” című – előterjesztést.  
Határidő: 2023. május 18. 
Felelős: Hidasi Gyula elnök 

(4 igen, 1 tartózkodás) 
A szavazásban 5 bizottsági tag vett részt: 
 

Csóti Zsombor  Igen  
Füzes Gábor Iván Igen  
Hidasi Gyula  Igen  
Varga József  Igen  
Szabó Gyula  Tartózkodott 
Jancsó Andrea  Távol  
Sajó Ákos  Távol  
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Hidasi Gyula: Köszönöm szépen a részvételt, az ülést 9:20 órakor bezárom. 
 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

                  Hidasi Gyula 
          elnök  
 
 
 
 

   Rapay-Kósa Eszter 
   jegyzőkönyvvezető 


